
RINGERIKE IDRETTSRÅD 
 
 

Styremøte  tirsdag  24.jan. 2006 
 
Tilstede: Arild, Ivar, Grethe, Bjørn 
Forfall: Turid, Martin, Ketil 
 
Saker: 
 
Spillemidler:  
Innstilling av spillemidler er endret noe etter vårt forrige møte. 
Vi var ikke kjent med at søknader som har vært prioritert tidligere skal prioriteres før nye. 
 
Utendørs kunstisbane:  
Ringerike kommune har fått varsel om at Jevnaker kommune / Jevnaker IF ønsker å anlegge 
kunstisbane. Dette anlegget vil være et regionanlegg for Hole, Ringerike, Jevnaker, Lunner og 
Gran kommuner. (Det vil da være umulig for de 4 andre kommunene å søke om midler på et 
tilsvarende anlegg i overskuelig fremtid). For Ringerike er det på nåværende tidspunkt ikke 
snakk om noe økonomien i dette. 
 
Arenaleie høsten 05 
Det ble utbetalt samme beløp som for høsten som det ble i våres. Dette vil bli rettet opp ved 
utbetalingen våren 06. 
 
Årsmøtet 2005 
Årsmøtet vil bli avholdt mandag 6.mars kl. 18:30 i kommunestyresalen i Ringerike Rådhus. 
Saker som ønskes behandlet må være styre i hende senest mandag 20. februar. 
Kanditater til styreverv  
 


